
                                                                                   Číslo materiálu:  15/01 

Komise: Cestovního ruchu 

Datum:   3. 10. 2019 18,00 hod 

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 

 
 
Neomluveni: 
 
Hosté: 

J. Vavřička, K. Koubský, T. Morawski Kambourová, M. Starý, M. Pipková, J. Janata, G. 
Březinová, R. Petráš 
 
L. Fantová, E. Dvorská 

 
 
 
 
 

Člen RM:  

Příští jednání:  7. 11. 2019, od 18:30, hotel Mědínek  

 
 
1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         

I. b e r e n a v ě d o m í  

zápis z jednání komise CR ze dne 3. 10. 2019. 

II. b e r e n a v ě d o m í 

Zvolení nového předsedy komise CR Jiřího Vavřičku. 

 
 

 

2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Zahájení 

M. Pravdová seznámila členy komise s resignací V. Bořila a přijetím nového člena Reného Petráše. R. Petráš 

představil své působení v cestovním ruchu a projekty, kterým se věnuje. M. Pravdová představila nově 

vzniklou Turistickou oblast Kutnohorsko a Kolínsko z. s.. R. Petráš doplnil právní úpravu destinačních 

společnosti. M. Starý vysvětlil, proč se Kutnohorsko propojilo s Kolínskem. 

 

2. Vypracování koncepce k umísťování prodejních stánků v ul. Barborská a v okolí Chrámu sv. 

Barbory - z pověření RM.  

M. Pravdová seznámila členy s dalšími kroky potřebnými k finalizování problematiky stánků. 

V dalším jednání KCR připraví aktualizovanou verzi tržního řádu, která bude zahrnovat Barborskou 

ulici a okolí Chrámu sv. Barbory. 

 

3. Dlouhodobá koncepce cestovního ruchu v Kutné Hoře. 

Komise diskutovala problematiku parkování autobusů v Kutné Hoře. M. Starý předchozí problémy 

spojené s touto tématikou. M. Pravdová bude konzultovat situaci s příslušným odborem a do dalšího 

jednání komise zjistí bližší informace. 

 

4. Volba předsedy KCR 
Jiří Vavřička kandidoval na pozici předsedy komise. Komise jednohlasně zvolila předsedou komise Jiřího 

Vavřičku. J. Vavřička navrhl se v dalším jednání zabývat problematikou parkování.  

 

 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města:  
 

Zapsal: M. Pravdová 
Elektronicky ověřil: J. Vavřička 


